
ИЗВЕШТАЈ СА 12.СЕДНИЦЕ ОПШТИНСКОГ ВЕЋА ОПШТИНЕ ЉИГ 

 

 

 

  Данас је одржана 12.седница Општинског већа на којој је, између осталог, донет Програм за 

рад Савета за координацију послова безбедности саобраћаја на путевима на подручју 

општине Љиг за 2021.годину. Овим документом опредељено је осам милиона динара. 

Половина износа биће усмерена за унапређење саобраћајне инфраструктуре, а са по милион 

динара финансираће се  унапређење саобраћајног образовања и васпитања, превентивно-

промотивне активности из области безбедности саобраћаја, научно-истраживачки рад у 

области безбедности саобраћаја и опремање јединица саобраћајне полиције и других органа 

надлежних за послове безбедности саобраћаја.  

 Општинско веће је данас уместо недавно преминулог Градимира Филиповића за 

председника Савета за координацију послова безбедности саобраћаја на путевима на 

подручју општине Љиг именовало Владу Сајића, директора ЈКП «Комуналац» Љиг.  

 На данашњој седници донети су и закључци о усвајању извештаја о утрошеним 

средствима по конкурсу за финансирање/суфинансирање удружења и верских установа из 

буџета општине Љиг и финансирање пројеката из области јавног информисања на 

територији општине Љиг у 2020.години. 

 Због престанка потребе за коришћењем три службена аутомобила у својини Општине 

Љиг, Веће је одлучило да се у циљу стварања бољих услова за функционисање иста доделе 

ЈКП“Комуналац“Љиг. 

   
 


